
 

 Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh 
konaného dne 15.4. 2013 v zasedací místnosti Obecního úřadu 
Kruh.  
 
Přítomno:    6 členů zastupitelstva 
                           14 občanů 
 
Zasedání bylo: zahájeno v 17,05 hodin 
                            ukončeno v 20,10 hodin                                 
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Projednání možností poskytnutí techniky zemědělskými subjekty  při      
     opravách v obci 
4/ Projednání žádosti TJ. Sokol Kruh o výpomoc s údržbou sokolovny 

5/ Projednání OZV 1/2013 O systému komunitního kompostování a systému     

     využití  vzniklého kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně a ploch na    

     území obce. 
6/ Informace k soutěži Vesnice roku 2013 
7/ Diskuse 
8/ Závěr  
  
 
1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem. Sám navrhl doplnění 

programu o schválení účetní závěrky obce Kruh a účetní závěrky příspěvkové organizace Mateřská 

škola za rok 2012, aktualizace Programu obnovy vesnice na roky 2010/2014, schválení žádostí o 

dotaci na doplnění výstroje SDH Kruh,  na nová vrata budovy hasičské zbrojnice  a  dotaci na novou 
místní komunikaci. Lenka Kuželová ještě navrhla schválení podání přihlášky do soutěže Vesnice roku 

Libereckého kraje 2013.  Jiné návrhy už nebyly, o programu bylo hlasováno. 
6  hlasů pro  

 
2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 18.3.2013 provedl starosta obce.  

Úkoly jsou plněny 

 
3/ Na zasedání byli pozváni předseda Zemědělského družstva Josef Vávra, soukromý zemědělec Pavel 
Janata a místní podnikatel Luboš Kužel, s kterými bylo jednáno o možnosti pomoci nebo zapojení se 

do oprav místních  komunikací v obci. Starosta nejdříve poděkoval za pomoc Zemědělského družstva 

při očistění cesty na hrázy rybníka a také Luboši Kuželovi za nejnutnější opravu cesty od rybníka . 

Potom dostali slovo hosté. ZOD nabízí techniku, dovoz materiálu, případně válec. Luboš Kužel, který 
na zasedání nepřišel, nabídl techniku pro dovoz materiálu. Pavel Janata nabízí pomoc po splnění 

podmínek při prodeji pozemků okolo jeho nemovitosti. Pro obec to je hodně velký a asi ani řešitelný 

problém. Pozemky nepatří obci, jsou v soukromém vlastnictví a s majitelkou asi dohoda nebude.     
 

4/ Zastupitelstvu byla předložena žádost Sokola Kruh o pomoc při zajištění barvy na nutný nátěr 

sokolovny. Přítomný starosta Sokola Jiří Kužel seznámil zastupitelstvo se situací a požádal o pomoc 
při zabezpečení barev na nátěr střechy. Navrhl dvě možnosti, a to buď finanční dar nebo bezúročnou 

půjčku. Po diskuzi bylo rozhodnutí odloženo na příští zasedání. Starosta zjistí podmínky případného 



převodu sokolovny na obec. Sám navrhl provést v první fázi nátěr střechy a zajistit to nejnutnější a až 

v dalších letech řešit převod a zkusit podat žádost na celkovou rekonstrukci, zateplení, výměnu zdroje 

tepla, výměnu oken. Akce bude finančně nákladná a obec si bude muset zajistit prostředky pro její 
realizaci. V současnosti na to nemá finance. O odložení rozhodnutí bylo hlasováno.                                                                                                      

                                                                                                                                                6  hlasů pro 

 
 
                                                                                                                                                    
5/ Svazek obcí Jilemnicko jako jeden z prvních řeší systém komunitního kompostování a systém 

využití vzniklého kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně. Starosta seznámil zastupitele s blížícím 

se startem už hodně dlouho připravované akce a i s jeho neustálými problémy. Ten poslední 
z minulého týdne je nutná změna pro svozové techniky. Pro splnění všech podmínek pro dotaci, která 

je mimochodem 90%, se musí pořídit místo traktoru na svoz kontejnerů k tomu přizpůsobené nákladní 

auto. Účel to splní stejný.  Zároveň byl zastupitelstvu předložen návrh OZV 1/2013 týkající se daného 
problému, kterou musíme před realizací projektu schválit. Zastupitelstvo bylo seznámeno s místem, 

kde by měl být kontejner pro bioodpad a vůbec s jeho provozem a organizací. Další bližší upřesnění, 

co se bude moci do a ke kontejneru dávat bude co nejdříve vysvětleno. K problému se potom 

diskutovalo ať už zastupiteli, tak i občany a přítomnými podnikateli. Vyhláška nebyla plně 

podpořena, protože jsme na vesnici a každý si může menší kompost na své zahradě založit, 

pro někoho to jsou zbytečně vyhozené finance. Starosta sám třídění biomasy nepovažuje 

v Kruhu za nutné, podpoří však akci Jilemnicka svazku obcí a proto byl pro schválení. Po 

diskuzi a doplnění dat bylo o vyhlášce hlasováno                                                                                      

 4  hlasy pro, 1 proti, 1 se zdržel  
 

 
 
 
 
6/ zastupitelstvu byla předložena ke schválení účetní závěrka obce za rok 2012. Dotazy 
nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování o jejím schválení.  

   6  hlasů pro  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
7/ zastupitelstvu byla předložena ke schválení účetní závěrka příspěvkové organizace 
Mateřská škola  za rok 2012. Po vysvětlení bylo hlasováno o jejím schválení.  

   6  hlasů pro 

 

8/ Lenka Kuželová a Ondřej Šír seznámili zastupitele se školením k soutěži Vesnice roku 2013. 

Starosta poděkoval za nemalou pomoc při přípravě, hlavně Lence. 

 

 

9/ Zastupitelstvu byl předložen aktualizovaný Program obnovy vesnice na roky 2010/2014, 
ve kterém jsou doplněny připravované akce v následujících letech. Aktualizaci potřebujeme  
i pro soutěž Vesnice roku 2013. Protože se jedná o akce, které zastupitelstvo zahrnulo do 
rozpočtu na rok 2013, bylo o doplnění bez diskuse hlasováno.  

6  hlasů pro 

 
10/ zastupitelstvu byl předložen návrh na podání přihlášky do soutěže Vesnice roku 
Libereckého kraje 2013 a stručně přiblíženo, co vlastní akce obnáší. 

6  hlasů pro 
 
11/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci z programu rozvoje 
požární ochrany Libereckého kraje na doplnění výstroje SDH Kruh. Místní sbor potřebuje 
nový žebřík a rozdělovač pro požární sport (dotace by byla 8.100,- Kč, vlastní podíl 5.400,- 
Kč).                                                                                                                                            6  hlasů pro 
 



 
 
11/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci z programu rozvoje 
požární ochrany Libereckého kraje na nové dveře do garáže hasičárny. (dotace by byla 
34.000,- Kč, vlastní podíl 34.000,- Kč).                                                                      6  hlasů pro 
 
 
 
12/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci z programu obnovy 
venkova na vybudování cesty do zástavbové lokality u rybníka. (Nejvyšší možná dotace je 
400.000,- Kč, vlastní podíl 1.125.000,- Kč)                                                           6  hlasů pro 
 

 
 
 

 

  

 
 
 
Diskuse 
 
     p.Kobrlová se zeptala na vše, co potřebujeme k vesnici roku a také jaká je šance na získání 
dotace na připravované akce. 
     Lenka Kuželová měla dotaz na účetní k možnosti využití DPH při stavbě cesty nebo při 
zateplení OÚ.  Účetní ji odpověděla, že obec nemá možnost, protože v prostoru, kam cesta 
povede  nemá žádné nemovitosti ve svém vlastnictví a z budovy obecního úřadu a Mateřské 
školy má jenom minimální zisk, který by nám vlastně nic nepřinesl. Účetní čerpala informace 
na úřadech (Roztoky, Studenec), kde s DPH mají zkušenosti. 
     Ondřej Šír podal informaci o možnosti provozu letního kina na koupališti, podrobnosti 
bude nutné doladit.  
     p.Stárek chtěl upřesnit statut  požárního družstva pro potřeby obce. Dostalo se mu 
vysvětlení, že obec musí mít ze zákona požární jednotku  pro případný zásah, pokud ji nemá, 
musí být uzavřena smlouva s jíným sborem a samozřejmě za poskytovanou službu zaplatit.  
Požární  jednotku se sdružením, kterým SDH  je,  nejde spojovat. Výdaje na jednotku bude 
mít obec vždy,  SDH jako sdružení si na svoje potřeby finance vydělává sám, je to stejné jako 
například Sokol.  
 
 
starosta - informace 
 

- Nejbližší akce v Kruhu 

19.dubna beseda Makefor Poniklá  – jak se zachovat ve složitých situacích  
            27.dubna Country bál 

            30.dubna čarodějnice a lampionový průvod 

            1.května prvomájový průvod a veselice  

     -      žádost o příspěvek na opravu kostela v Roztokách, návrhy na příštím zasedání 
- Objednána oprava utrženého kanálu  po zimní údržbě , umytí silnice a vyčistění potoka u 

KSSLK 

- Požadavek na čistění chodníků od sněhu v zimě. Nová fréza na sníh a zaměstnanec .  
- Nové reklamní materiály obce (tašky, tužky, odznaky ….) 

- Podvečery starosta/spoluobčané v hostinci.   

- Mapa objednána, dohodnutá cena je podstatně menší než byla první nabídka 

- Příští zasedání nejdříve 13.května 
 


